
Stanovska organizacija JVV 
Poročila 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO BRE
ŽICE je zborovalo dne 12. oktobra 1940. v 
ljudski šoli v Brežicah. 

Navzočih je bilo 47 članov in članic, to 
je 50 %. 

Tov. predsednik je podal poročilo o delo
vanju upravnega odbora. Tov. blagajnik je 
poročal o stanju blagajne. Na predlog nad
zornega odbora je bila soglasno sprejeta raz
rešnica. 

Proračun za leto 1940./41. se sprejme. Vse 
članstvo pa se je soglasno izjavilo za znižanje 
članarine. To zahtevo pa je utemeljevalo nje
govo gmotno stanje. 

Sledila je volitev delegatov in namestni
kov za banovinsko in državno skupščino. Čla
ni častnega razsodišča so ostali isti kakor v 
minulem poslovnem letu, za delegate in na
mestnike pa so bili soglasno izvoljeni: a) za 
banovinsko skupščino Ivanuš Robert, ZeneT 
Viljem, namestnika RozinTomše Rozina in 
Zorko Sava; b) za državno skupščino Ivanuš 
Robert, Mikulič Oton, namestnika Zupančič 
Rudolf in Ravbar Ciril. 

Po volitvah je tov. predsednik občni zbor 
zaključil. 

Predsednik: Tajnica: 
Ivanuš Robert. RozinTomše Rozina. 

f JUU — SRESKO DRUŠTVO V KOZ
JEM je imelo svoj redni občni zbor 16. okto
bra 1940. v ljudski šoli v Kozjem. 

Poročila predsednika, tajnika in blagaj
ničarke so pokazala, da je bilo društveno de
lo v pretečenem letu kljub vsem oviram 
plodno. Soglasno je bila sprejeta razrešnica 
upravnemu odboru, blagajničarki pa za njeno 
vestno in vzorno delo razrešnica s pohvalo. 

Pri obravnavanju društvenega proračuna 
so bili obravnavani predlogi za banovinsko 
skupščino in sicer 1. stanovskopolitičnega, 2. 
organizačnogospodarskega značaja. Prvi iz
raža nezadovoljstvo z delom organizačnega 
vodstva v pretečenem letu in sicer v pogledu 
akcijskega odbora, odnosa do hrvatskega uči
teljstva, glede stanovskega tiska itd.; drugi pa 
vsebuje spreminjevalni predlog k sekcijske
mu proračunu in znižuje sekcijski proračun 
tako, da naj bi znašala mesečna članarina za 
člana namesto dosedanjih 14 din le 10,50 din. 
Vsi predlogi so bili utemeljeni in soglsnospre
jeti. Delegat je dobil nalogo, da te predloge 
na skupščini odločno zastopa. 

Ker je dosedanja blagajničarka Marta 
Regvat dala zaradi bolezni odstavko na to 
funkcijo, je bila za novo blagajničarko so
glasno izvoljena Zagorc Nada; za novega taj
nika je bil pa izvoljen Otič Pavle, ker je bil 
dosedanji tajnik Mihevc Jože sprejet na višjo 
pedagoško šolo. 

Po izvolitvi članov častnega razsodišča 
(Potočnik Ante, Komar Ludevit in Ljubic 
Matko kot predsedniki) je bil občni zbor za
ključen. 
Mencej M., preds. Otič Pavle, tajnik. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO LJUB
LJANA OKOLICA, VZHODNI DEL, je 
imelo svoje redni občni zbor dne 12. okto
bra 1940. v Ljubljani. Navzočih je bilo 55 
članov t. j . 72 %. 

Občni zbor je otvorila tov. predsednica 
s pozdravom na navzoče. Nato je poročala o 
položaju organizacije ter apelirala na članstvo, 
da bolj kot kdaj strne svoje vrste ter tako 
pomore organizaciji preko težav sedanjega 
težkega časa. 

Sledilo je poročilo tov. tajnice, ki je po
ročala o številu zborovanj in udeležbi član
stva na zborovanjih, o temah predavanj in 
o predavateljih. Število članstva je 76. Apeli
rala je še posebej na vse tovariše, da števil
neje posečajo zborovanja ter s svojimi iz

trdilo. Tudi oba proračuha sta po temeljit 
razlagi in po kratki debati bila brez spre 
membe soglasno sprejeta. 

Nato se je razpravljalo o delegaciji za 
obe skupščini in se je soglasno sklenilo, da s* 
obeh skupščin udeleži le tov. predsednik, dj 
se tako preveč ne prizadene društvena bla
gajna. Za primer potrebe z veljavnostjo tud 
na poslovno leto 1941./42., ako še ne bi bih 
dovoljena zborovanja, se izvolita za delegata 
obeh skupščin tov.ca Kancler Julka in tov 
Volmajer Karel. 

Storjeni so bili še naslednji sklepi: 
1. Ker nekateri člani ne plačajo članarine 

in so v zaostanku že nekaj let se sklene, da 
je današnja opozoritev zadnja in se bodo v 
bodoče imenoma po šolah javno in glasne 
imenovali. 

2. Za predavanja pri zborovanjih naj se 
naprošajo preizkušeni praktiki predavatelji, ki 
naj obravnavajo metodična vprašanja vseh 
predmetov od elementarnega razreda do zad
njega razreda višje ljudske šole. 

3. Naprosi naj se za predavanje tov. nad
zornik E. Vrane, ki bi naj podal nekaj iz
kušenj in spoznanj iz svojih nadzorovanj. 

4. Predlog tov. poverjenika Slov. šol. ma
tice, naj bi bilo zopet celotno društvo včla
njeno v šol. matici, je z 38 proti 39 glasovi 
propadel. Utemeljitev: Slov. šol. matica ne 
nudi učiteljstvu potrebnih praktičnih knjig, 
ko bo take izdajalo, bo samo rade volje segalo 
po njih. 

Občni zbor je bil zaključen ob VA2. uri. 
Zupančič Drago, preds. Stane Stanič, taj. 

kušnjami in nasveti podpirajo tovarišice, ki 
so v društvu v pretežni večini. V organizacijo 
je treba uvesti tudi še vse neorganizirane, ka
terih število je v našem srezu precej visoko. 
Upravni odbor je imel v tem poslovnem letu 
6 rednih sej. Vseh dopisov je bilo 72. 

Tov. blagajničarka je podala obračun za 
1. 1939./40. Člastvo je redno plačevalo člana
rino. V veliko breme pa so društvu še neka
teri stari dolžniki. Soglasno je bil sprejet 
sklep, da se stavi vsem tem dolžnikom rok, 
elo katerega morajo poravnati zaostale zneske. 
Društvo je imelo v tem letu din 16.811,50 do
hodkov in din 14.535,25 izdatkov. 

Predsednik nadzornega odbora tov. We
ber je poročal o delu nadzornega odbora. Vse 
poslovanje tov. blagajničarke je bilo vzorno, 
zato je predlagal tov. blagajničarki pohvalo 
in priznanje, upravnemu odboru pa razrešni
co. Predlog je bil soglasno sprejet. 

Proračun za leto 1940./41. je obrazložila 
tov. blagajničarka. Članarina ostane neizpre
menjena, mesečno 19 din. Tov. predsednica 
je nato objasnila še proračun, ki se krije. Oba 
proračuna sta bila soglasno sprejeta. 

Za delegate na letošnji banovinski in 
glavni skupščini so bili določeni tov. Lulik 
kot zastopnik predsednice in tov. Podbevšek 
Štefanija, za namestnico tov. Likar Jela. Isti 
delegati ostanejo tudi za leto 1940./41. 

S tem je bil dnevni red izčrpan in tov. 
predsednica je zaključila občni zbor. 
Završan Frančiška, Podbevšek Štefanija, 

t. č. predsednica. t. č. tajnica. 

+ JUU   SRESKO DRUŠTVO PTUJ 
je imelo svoj redni občni zbor v soboto, 12. 
oktobra 1940., v Mladiki v Ptuju. Zborovanja 
se je udeležilo 106 članov, to je 65,4 %. 

Pred pričetkom dnevnega reda je tov. 
predsednik pozdravil posebej na novo vsto
pivše člane in jim izrazil željo, da bi se v 
harmoničnem sodelovanju počutili dobro med 
nami. 

Predsednik je nato poročal o prizadeva
njih organizacije, očrtal splošen položaj in 
predočil delo sekcije in društva. Nato je še 
občni zbor soglasno pritrdil sklepu uprave in 
nadzorstva, da prevzame tajniške posle tov. 
Stanič Stane, ker je dosedanji tajnik tov. A. 
Debenak prezaposlen, in se njemu zahvali za 
dosedanjo požrtvovalnost. 

Zaradi odsotnosti tov. Debenaka, ki je 
na orožnih vajah, je podal tajniško poročilo 
že tov. tajnik Stanič in poročal o zborovanjih, 
sejah, dopisih in ostalem društvenem poslo
vanju. Omenil je, da je bil obisk lanskih zbo
rovanj le 60 do 70% in pozival k obilnejši 
udeležbi, da se medsebojno bolje povežemo 
in bodrilno vplivamo drug na drugega za po
samezna in skupna naša prizadevanja. 

Tov. knjižničarka nam je predočila sta
nje knjižnice in povedala, koliko se je član
stvo ukorišča. Pozvala je članstvo za predlo
ge, katere knjige žele za nabavo in pozvala, 
da naj več segajo po knjigah, ki se lahko pri 
vsakem zborovanju in tudi drugače dobe. 

Blagajničarka nam je podala blagajniško 
stanje, ki je letos povoljnejše zaradi tega, ker 
je izostal veliki izdatek za delegate skupščin, 
ki se to leto niso vršile. 

Poročevalec nadzornega odbora je pritr
jeval mislim in predlogom tov. predsednika in 
tajnika, izrazil željo, naj bi članstvo pokazalo 
več zanimanja z večjo aktivnostjo, da bi ta
ko postala zborovanja zanimivejša, plodonos
nejša in vsem v večje zadovoljstvo. Uprava 
društva je izvršilen organ in more to biti, če 
stori svojo dolžnost tudi članstvo. Predlogu 
za absolutorij upravi in blagajničarki ter za 
posebno pohvalo požrtvovalni, marljivi in toč
ni blagajničarki je občni zbor soglasno pri
trdil. 

Poročilu obračuna sekcije, kakor društve
nega, je članstvo brez debate in soglasno pri


